

USING THE INFANT CARRIER SALIA ELITE IN COMBINATION WITH STROLLERS

Verwendung der Babyschale Salia Elite in Verbindung mit Kinderwagen



Infant carrier Salia Elite

Salia Elite Adapter

For example:
EasyLife 2 Series Adapter

For example:
EasyLife 2

EN

For use as a travel system, we recommend our infant carrier Salia Elite in combination with our strollers Sadena and Celona as well as with our buggies EasyLife 2 and EasyLife Elite 2.

For a potential compatibility with strollers of other brands, please contact the respective manufacturer.

With the Salia Elite Adapter, the integrated infant carrier of the child seat can be easily and safely combined with RECARO strollers. Please note that an additional adapter is required for the strollers Sadena and Celona as well as the buggies EasyLife 2 and EasyLife Elite 2.

In combination with other strollers, please use the corresponding manufacturer's stroller adapters.

DE

Für die Verwendung als Travel System empfehlen wir unsere Babyschale Salia Elite in Verbindung mit unseren Kinderwagen Sadena und Celona sowie den Buggies EasyLife 2 und EasyLife Elite 2.

Für eine eventuelle Kompatibilität mit den Kinderwagen weiterer Hersteller, müssen wir Sie an den jeweiligen Kinderwagenhersteller verweisen.

Mit dem Salia Elite Adapter lässt sich die integrierte Babyschale des Kindersitzes einfach und sicher mit RECARO Kinderwagen kombinieren. Bitte beachten Sie, dass hierbei ein zusätzlicher Adapter für die Kinderwagen Sadena und Celona sowie für die Buggies EasyLife 2 und EasyLife Elite 2 benötigt wird.

Für die Verwendung mit anderen Kinderwagen nutzen Sie bitte die Kinderwagen-Adapter der entsprechenden Hersteller.

EN

To use the infant carrier Salia Elite on a compatible stroller or buggy, you always need the Salia Elite Adapter and additionally the stroller/buggy specific Adapter.

DE

Um die Babyschale Salia Elite auf einem kompatiblen Kinderwagen oder Buggy verwenden zu können, benötigen Sie in jedem Fall den Salia Elite Adapter und zusätzlich den Kinderwagen/Buggy spezifischen Adapter.

Stroller Type/ Kinderwagen Typ	Compatibility/ Kompatibilität	Salia Elite Adapter +	
		Stroller Adapter/	Kinderwagen-Adapter
Easylife	✗	—	—
Easylife Elite	✗	—	—
Easylife 2	✓	Easylife 2 Series Adapter	sold separately/ separat erhältlich
Easylife Elite 2	✓	Easylife 2 Series Adapter	sold separately/ separat erhältlich
Citylife	✗	—	—
Sadena	✓	Sadena/Celona Adapter	included with frame/ beim Rahmen enthalten
Celona	✓	Sadena/Celona Adapter	included with frame/ beim Rahmen enthalten